
Grundejerforeningen STUBBEGÅRD 
 
 
R E F E R A T  
af bestyrelsesmøde 16. maj 2015 
 

Deltagere: 
Torben Jensen 
Henrik Kjærbye 
Flemming Larsen 
Flemming Nielsen       
Preben Rasmussen 
 
Referat fra bestyrelsesmøde den 25. april 2015 blev godkendt. 
 
 
Orientering fra formanden 
 
Torben bød velkommen som ny formand og orienterede om følgende punkter: 
 

• Opdateret liste over bestyrelsen er sat op i opslagskasserne. 
• Der er sket overdragelse fra Kurt til Torben den 6. maj 2015. 
• Nr. 48 er solgt, der er registreret ny ejer pr. 15/5-2015 
• Formandsskifte er registreret i fællesforeningen. 

 
Da foreningens PC er udtjent blev det besluttet at indkøbe en ny til omkring 5000 kr, ligeledes blev det besluttet at 
anskaffe et abonnement på mobilt bredbånd til formandens brug i sommerhuset. Det blev også besluttet at anskaffe en 
ekstern harddisk til at opbevare regnskaber og andre dokumenter på. 
 
Formand/kasserer vil se på mulighederne for at bestyrelsen selv vedligeholder foreningens hjemmeside. 
 
Orientering fra kassereren 
 
Kassereren gennemgik regnskabet pr. dd. Det følger budgettet. 
 
Opkrævning for græsslåning forsøges opkrævet via PBS. 
 
Orientering fra bestyrelsen 
 

• Der er slået græs i mellemgange og ved legeplads 
• I den nærmeste fremtid (28/6) vil bestyrelsen gennemgå området for at se om der er indsatser der skal 

prioriteres. 
• Vestre stamvej skal gennemgås sammen med NCC inden OB belægning. 
• Postkassekit er overdraget til Flemming Larsen 

 
Bestyrelsen har organiseret sig med følgende ansvarsområder: 
 
Formand: Ansigt udadtil, deltager i relevante møder for foreningen. 
 
Kasserer: Regnskab, budget, kontingentopkrævning samt rykkere. 
 
Fl. Larsen: Grønt udvalg og grøn dag. 
 
Preben og  
Flemming:  Veje og fællesarealer. 



Sankt Hans bål tændes kl 21.00 
 
Næste bestyrelsesmøde er 4. juli 2015 kl. 16.00 Hos Preben. 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Skal du have fest eller grillparty etc. 
- så kan du låne et eller begge foreningens partytelte (hvert telt er 4x8 m) 

for kun kr. 200 pr. telt 
      Henvendelse til formanden 

 
 
 

Er der interesse for fælles leje af lift? 

I forbindelse med fældningen af poplerne - som står nævnt i dette referat – 
fostredes en ide om, at hvis der var flere medlemmer, som ville have fældet høje 
træer, kunne man gå sammen om at leje en lift og betale efter tidsforbrug eller pr. 

fældet træ. 
Dette kunne så mest praktisk ske i forbindelse med de årlige flisningsperioder. 

Interesserede kan henvende sig til formanden. 

 

 
Næsby Strand, 16. maj 2015  


